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Przed nami wybory samorządowe 2018. W Gminie Iława wybierzemy wójta oraz 15 radnych -
po jednym z każdego okręgu. Dzisiaj prezentujemy drużynę Krzysztofa Harmacińskiego.
Urzędujący wójt, ubiegający się o kolejną kadencję, zachęca do zapoznania się z sylwetkami
kandydatów na radnych z jego Komitetu Wyborczego Wyborców Wspólna Gmina.

"Wspólnie możemy więcej i lepiej" - to niezmienne wyborcze hasło Krzysztofa Harmacińskiego.
Razem z nim do wyborów idzie 15 kandydatów na radnych. To reprezentanci różnych pokoleń i
zawodów, osoby aktywne i cieszące się zaufaniem w swoich lokalnych środowiskach. Poniżej
przedstawiamy ich sylwetki. Każdy z kandydatów nakreśla też swoje priorytety na nadchodzącą
samorządową kadencję 2018/2023.

Emilia Skolmowska (okręg nr 1: Gulb, Zazdrość, Laseczno, Laseczno Małe,
Skarszewo)



Ma 36 lat, jest mężatką, wychowuje dwoje dzieci. Wykształcenie średnie - technik ekonomista. Sołtys
sołectwa Laseczno, wiceprezes Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Sołectwa Laseczno.

Wśród swoich priorytetów na samorządową kadencję 2018-2023 wymienia: modernizację
i rozbudowę szkoły w Lasecznie, poprawę jakości dróg, budowę oświetlenia i chodników,
wygospodarowanie miejsca rekreacji nad jeziorem Gulbińskim, wykonanie miejsca
spotkań i rekreacji, tzw. strefy aktywności w Skarszewie, Gulbiu i Lasecznie.

Mariusz Jajkowski (okręg nr 2: Wikielec)

Ma 55 lat, jest ojcem sześciorga dzieci. Społeczny prezes Stowarzyszenia GKS LZS Wikielec.
Wykształcenie średnie - technik budowlany.

W sposób szczególny chciałby zwrócić uwagę na następujące potrzeby: budowa ścieżki
rowerowej Iława-Wikielec, budowa nowych dróg i modernizacja istniejących dróg
gminnych, budowa chodników i oświetlenia, budowa nowego budynku klubowego na
stadionie w Wikielcu.

Ryszard Zięba (okręg nr 3: Karaś, Radomek, Szeplerzyzna, Nejdyki,
Stradomno)

Ma 66 lat. Wieloletni członek rady sołeckiej, wieloletni działacz OSP w Stradomnie, członek
Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Sołectwa Stradomno. Jest żonaty, ma wykształcenie zawodowe,
obecnie jest na emeryturze.

Jako radny szczególną uwagę zwróciłby na następujące kwestie: poprawa
bezpieczeństwa w sołectwie: Stradomno, Karaś, Radomek poprzez poprawę nawierzchni
dróg, budowę chodników i oświetlenia, w Stradomnie budowa świetlicy, w Radomku
powiększenie świetlicy o dodatkowe pomieszczenia (wykup), w Karasiu budowa wieży
widokowej i parkingu przy rezerwacie Karaś.

Krzysztof Zieliński (okręg nr 4: Szczepkowo, Szymbark, Kamionka, część
miejscowości Ząbrowo-ulice: Cicha, Głogowa, Jaśminowa, Kolejowa, Kwiatowa,
Lawendowa, część ulic: Leśna i Malinowa-po wschodniej stronie torów
kolejowych (w kierunku z Iławy do Susza), Łąkowa, Polna, Producentów,
Wrzosowa)

Wiek 60 lat, żonaty, dwoje dzieci. Wykształcenie wyższe, z zawodu nauczyciel. Jest wieloletnim
trenerem piłki nożnej i siatkówki. Członek Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Ząbrowa.



Za najważniejsze uważa następujące potrzeby: poprawienie stanu dróg, budowa
chodników i oświetlenia w Ząbrowie i w Szymbarku, wykonanie plaży oraz placu zabaw i
rekreacji w Kamionce, budowa dróg i chodników oraz zagospodarowanie oczka wodnego
w Szymbarku.

Roman Piotrkowski (okręg nr 5: Segnowy, część miejscowości Ząbrowo-ulice:
Agrestowa, Akacjowa, Długa, Dworcowa, Klonowa, Kościelna, Krótka, cześć
ulic: Leśna i Malinowa-po zachodniej stronie torów kolejowych (w kierunku z
Iławy do Susza), Lipowa, Morelowa, Owocowa, Porzeczkowa, Poziomkowa,
Szkolna, Truskawkowa, Wiśniowa)

Wiek 61 lat, żonaty, czworo dzieci. Wykształcenie wyższe - ekonomiczne. Czynny zawodowo, członek
Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Ząbrowa.

Wśród swoich priorytetów na samorządową kadencję 2018-2023 wymienia: poprawienie
stanu dróg na terenie sołectwa Ząbrowo i Segnowy, zagospodarowanie terenu nad rzeką
Osą w Ząbrowie, budowa remizy OSP, poprawienie nawierzchni drogi w Segnowych.

Aleksander Konecki (okręg nr 6: Gałdowo, Jachimówka, Owczarnia, Mózgowo)

Wiek 66 lat, żonaty. Wykształcenie średnie techniczne. Emeryt, wieloletni działacz OSP w Gałdowie.

W sposób szczególny chciałby zwrócić uwagę na następujące potrzeby: poprawienie
bezpieczeństwa w sołectwie Gałdowo poprzez budowę dróg utwardzonych oraz
oświetlenia drogowego i chodników, zakup samochodu pożarniczego dla jednostki OSP w
Gałdowie, remont dróg w Mózgowie i dokończenie budowy drogi Gulb-Mózgowo.

Zbigniew Urzędowski (okręg nr 7: Gardzień, Sarnówek, Jeziorno, Siemiany,
Solniki, Szwalewo, Tłokowisko, Starzykowo)

Wiek 60 lat, żonaty, dwoje dzieci. Wykształcenie zawodowe. Prowadzi własne gospodarstwo
agroturystyczne. Wieloletni członek rady sołeckiej.

Jako radny szczególną uwagę zwróciłby na następujące kwestie: poprawienie
bezpieczeństwa w sołectwie: Gardzień, Starzykowo, Siemiany poprzez budowę dróg,
chodników i oświetlenia, budowa miejsc rekreacyjnych i poprawienie infrastruktury
technicznej.



Zofia Fota (okręg nr 8: Rudzienice, Rudzienice-Kałdunki, Rudzienice-
Karłowo)

Wiek 50 lat, mężatka, jedno dziecko. Wykształcenie wyższe - administracyjne. Prowadzi własną
działalność gospodarczą - firmę szkoleniową. Wieloletni członek rady sołeckiej.

W swoim okręgu skupi się na następujących zadaniach: poprawienie nawierzchni dróg,
budowa chodników i oświetlenia, budowa parkingów, wykonanie miejsca spotkań nad
jeziorem Kałdunek.

Zdzisław Kaczmarczyk (okręg nr 9: Frednowy, Prasneta, Wiewiórka,
Emilianowo, Kaletka, Makowo, Sąpy, Praszki, Wilczany)

Wiek 53 lata, żonaty, troje dzieci, wykształcenie średnie - technik ekonomista. Prowadzi własną
działalność gospodarczą. Członek Stowarzyszenia Przyjaciół Frednowa.

Wśród swoich priorytetów na samorządową kadencję 2018-2023 wymienia: poprawienie
bezpieczeństwa na terenie sołectwa poprzez budowę dróg, chodników i oświetlenia,
zamontowanie progów zwalniających, zagospodarowanie terenów rekreacyjnych.

Adam Waszelewski (okręg nr 10: Borek, Drwęca, Franciszkowo, Franciszkowo
Dolne, Pikus, Stanowo)

Wiek 52 lata, żonaty, dwoje dzieci. Wykształcenie średnie techniczne. Wieloletni członek OSP
Franciszkowo.

W sposób szczególny chciałby zwrócić uwagę na następujące potrzeby: modernizacja
dróg, budowa chodników i oświetlenia, dokończenie budowy remizy OSP, wyposażenie
siłowni plenerowej, zagospodarowanie terenu nad rzeką Drwęcą (przystań kajakowa).

Beata Grzechnik (okręg nr 11: Szałkowo, Jażdżówki, Jezierzyce, Tynwałd,
Kamień Duży, Kamień Mały, Kwiry, Windyki, Wola Kamieńska)

Wiek 42 lata, wykształcenie wyższe ekonomiczne, sołtys sołectwa Wola Kamieńska oraz prezes
Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Sołectwa Wola Kamieńska.

Jako radna szczególną uwagę zwróciłaby na następujące kwestie: poprawienie stanu
bezpieczeństwa w sołectwie: Tynwałd, Wola Kamieńska, Szałkowo poprzez utwardzenie
dróg, budowę chodników i oświetlenia, umożliwienie mieszkańcom dostępu do jezior



Jeziorak i Łabędź, rozbudowa świetlicy w Szałkowie, budowa ścieżki rowerowej Iława-
Kamień Mały i Iława-Szałkowo.

Barbara Ostrowska (okręg nr 12: Nowa Wieś)

Wiek 62 lata, mężatka, czworo dzieci. Wykształcenie średnie - ogólne. Sołtys sołectwa Nowa Wieś,
członek Stowarzyszenia Miłośników Nowej Wsi oraz członek Caritas.

Za najważniejsze uważa następujące potrzeby: budowa dróg, chodników, oświetlenia,
budowa centrum kulturalno-sportowego, zagospodarowanie oczka wodnego, utworzenie
klubu seniora.

Andrzej Kozicki (okręg nr 13: Julin, Lowizowo, Kałduny, Ławice, Tchórzanka)

Wiek 54 lata, żonaty, sześcioro dzieci. Wykształcenie zawodowe. Prowadzi własne gospodarstwo
rolne o profilu drobiarskim. Emeryt, wieloletni członek rady sołeckiej.

Wśród swoich priorytetów na samorządową kadencję 2018-2023 wymienia: budowę
nowej świetlicy w Kałdunach, poprawę bezpieczeństwa poprzez budowę dróg,
oświetlenia i chodników w sołectwie Kałduny i Ławice, utworzenie miejsc rekreacyjnych.

Jan Zieliński (okręg nr 14: Dół, Dziarny, Dziarnówko, Katarzynki, Kozianka,
Mały Bór, Nowy Ostrów, Papiernia, Rodzone, Smolniki)

Wiek 58 lat, kawaler. Wykształcenie zawodowe, prowadzi własne gospodarstwo rolne. Sołtys
sołectwa Dziarny.

W sposób szczególny chciałby zwrócić uwagę na następujące potrzeby: poprawienie
bezpieczeństwa na terenie sołectwa Dziarny i Dół poprzez budowę dróg, oświetlenia,
chodników i ścieżek rowerowych, przejęcie na rzecz gminy drogi do miejscowości
Smolniki, utworzenie terenowych siłowni w sołectwach, urządzenie plaży w sołectwie
Dół.

Izabela Kurek (okręg nr 15: Dąbrowa, Gromoty, Mątyki, Przejazd, Urwisko)

Wiek 30 lat, jedno dziecko. Wykształcenie wyższe magisterskie - menadżer personalny, koordynator
ds. rozwoju zawodowego, szkoleń i rekrutacji. Od 2009 roku czynny członek Ochotniczej Straży
Pożarnej, członek koła gospodyń wiejskich.



Jako radna szczególną uwagę zwróciłaby na następujące kwestie: poprawienie
bezpieczeństwa w sołectwie Gromoty i Mątyki poprzez położenie nawierzchni
utwardzonej na drogach, budowa chodników i oświetlenia, w Mątykach
zagospodarowanie  oczka wodnego, w Gromotach zagospodarowanie terenu po basenie
przeciwpożarowym (strefa rekreacji), zakup samochodów pożarniczych dla OSP w
Gromotach i Mątykach.
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